



香港聖類斯中學家長教師會

通告第03e號 (24-25)

中一家長資訊日

敬啟者：

為促進家校合作，探討不同級別學生在學習和生活上所遇到的問題，本會將與校方合辦家長資訊日。中一家長資訊日分為兩部分，首先由教育心理學家於廣用室就主題分享，隨後則有討論環節，接著家長／監護人將會移師課室，班主任將會講解各班學習情況。

現誠邀各家長／監護人踴躍參加，有關活動的詳情如下：

主題	「在家好精神 Positive Vibes @ Home」 及與班主任會面
對象	中一家長／監護人
語言	廣東話
日期	2024年10月19日(星期六)
時間	下午2:00至3:45
地點	本校一樓廣用室及中一課室

請各家長／監護人填妥下列回條，並於10月12日(星期六)前將回條經 eClass 交回。

此致

各中一家長／監護人

聖類斯中學家長教師會會長
游偉賢謹啟

二零二四年十月三日



香港聖類斯中學家長教師會 通告第03e號 (24-25)

中一家長資訊日回條

本人將 * 樂意／無暇 出席於10月19日(星期六)的中一家長資訊日。

於討論環節內，本人有以下提問：

學生姓名：_____ 班別及班號：_____
出席人數：_____ 日期：_____
家長／監護人姓名：_____ 家長／監護人簽署：_____

* 請刪去不適用者。

回條請於10月12日(星期六)前經 eClass 交回。



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Circular No. 03e (24-25)

3rd October, 2024

Dear Parents / Guardians,

Re: Secondary 1 Parents Information Day

To promote home-school collaboration and discuss the challenges students at different levels may face in their learning and daily lives, our association co-hosts Parents Information Days with the school. The session for Secondary 1 Parents will begin with a talk in the General Purpose Room (GP Room), where the school educational psychologist will share insights on the topic and lead a discussion session. This is followed by a parent-teacher meeting, allowing parents to know the general performance of students. The details are as follows:

Date	19 October, 2024 (Saturday)	
Time	2:00 pm – 3:45 pm	
Programme	Part One: A talk on "Positive Vibes @ Home" & Discussion Session	Part Two: Meeting the class teachers
Venue	GP Room (1/F, Block C)	Classrooms on the 1/F of Block B (Rooms B101 – B104)
Remarks	For Secondary 1 parents only. (Student attendance is not required.)	

Please sign the eNotice and submit the reply by 12 October, 2024 (Saturday). We look forward to seeing you.

Yours faithfully,
Yau Wai-Yin
Chairman of St. Louis School Parents-Teachers Association



Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Circular No. 03e (24-25)

Dear Mr. Yau,

Re: Secondary 1 Parents Information Day

As the parent/guardian of S.1 (Class) _____ (Name) _____ (Class No.) _____,
I acknowledge the details stated in PTA Circular No.03e.

I will / will not * attend the Secondary 1 Parents Information Day on 19 October, 2024 (Saturday)
from 2:00 pm to 3:45 pm.

I would like to submit the following enquiries for the discussion session (optional):

Parent's Signature: _____

Parent's Name: _____

Date: _____

Contact Number (with WhatsApp): _____

*Please delete as appropriate.